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Tisztelt Elnök Úr!

Az egyes házszabályi rendelkezésekrő l szóló 46/1994. (IX. 30.) OGY határozat 91 .§-a alapján kér-

dést kívánok feltenni

Varga Mihály
nemzetgazdasági miniszter úrnak

„Kapott-e tájékoztatást Rogán Antal (Fidesz) képviselő től az állítólagos áfacsalásokról?„
címmel .

Kérdésemre írásbeli választ kérek a Miniszter Úrtól, azért t ő le, mert e tárgykörben a Kormány tagjai

közül ő az illetékes .

Tisztelt Miniszter Úr !

Sajtóhírek szerint 2011-ben Horváth András volt adóellenőr arról tájékoztatta Rogán Antal (Fidesz )

képviselőt, a gazdasági bizottság elnökét, hogy a gabonaszektorban a teljes (valós) áfa-vertikum töb b

mint felétő l esik el az állam visszaélésszerű adóelkerülés és adócsalás miatt .

Ezzel összefüggésben Magyarország Alaptörvénye (2011 . április 25 .) 7. cikkében biztosított jogom-

mal élve az egyes házszabályi rendelkezésekrő l szóló 46/1994. (IX. 30.) OGY határozat 91 . §-a alap-

ján az alábbi kérdéseket intézem önhöz :

1. Igaz-e, hogy a gabonaszektorban a teljes (valós) áfa-vertikum több mint felét ől esik el az ál-

lam visszaélésszerű adóelkerülés és adócsalás miatt?

2. Kapott-e tájékoztatást a nemzetgazdasági miniszter Rogán Antal (Fidesz) képviselőtő l az idé-

zett bejelentésről?

3. Folytatott-e vizsgálatot az ügyben az adóhatóságot felügyel ő nemzetgazdasági tárca, ha igen,

mi lett annak az eredménye?
Tisztelettel várom válaszát !

Budapest, 2013. november 28 .

Dr. ózsa István

országgyűlési képviselő
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